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GERMAN 
 
Über FarmInsect 
Die 2020 gegründete FarmInsect GmbH ist ein auf Insektenzuchtanlagen spezialisiertes Unternehmen 
mit Sitz in München. Sie gehörte zur Gründungskohorte des Venture Lab Food-Agro-Biotech (FAB) der 
Technischen Universität München.  
 
FarmInsect bietet eine modulare Komplett-Lösung für die dezentrale Vor-Ort-Produktion von 
Insektenlarven. Durch den konsequenten Fokus auf Innovation hat FarmInsect branchenführende 
Insektenzuchtverfahren und genetische Stämme mit verbesserter Anpassungsfähigkeit an lokal 
verfügbares Larvenfutter entwickelt. 
 
Die Kunden von FarmInsect können ihre Futtermittelkosten um bis zu 30 % senken, organische Abfälle 
in einem Stoffkreislauf besser verwerten und zusätzliche Einnahmequellen durch den anfallenden 
Dünger, aus Biogas und durch den Verkauf von Larven an Drittverarbeiter generieren. 
 
Weitere Informationen über FarmInsect finden Sie unter farminsect.eu. 
 
 

ENGLISH 
 
About FarmInsect 
FarmInsect is an insect technology company headquartered in Munich. Founded in 2020, FarmInsect 
was one of the founding cohort of the Technical University of Munich’s Food, Agro, & Biotech Venture 
Lab.  
 
FarmInsect provides a modularized, end-to-end solution for decentralized, on-site insect larvae 
production. With a constant focus on innovation, FarmInsect has developed industry-leading breeding 
practices and genetic strains with enhanced adaptability to local feedstocks. 
 
FarmInsect customers benefit from up to 30% savings on feed costs, more circular use of organic waste 
streams, and additional revenue sources from fertilizer, biogas and sale of larvae to third party 
processors. 
 
For more information about FarmInsect, visit farminsect.eu. 
 

Pressekontakt / Press contact:  

FarmInsect GmbH 
Münchner Str. 10, 85232 Bergkirchen 
 
Thomas Kuehn (Managing Director & Founder) 
tk@farminsect.eu 

541998477+49 89  

 

Images and background information 

High-resolution images as well as detailed background information on the 
technology, biology, and the market, among other things, can be found in the 
press section of the FarmInsect website:  

https://farminsect.eu/presse 
https://farminsect.eu/press-kit 
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